



泰瑋電子有限公司 / COMPANY Turn on the world



History / 公司沿革

Quality / 品質控制

Development of R&D / 研發部門

Approvals / 產品認證

Advantages / 競爭優勢



Profile

Taiway was found in 1976, and now we are one of the leading switch manufactures in Taiwan. Taiway provides excellent quality controlled with environmental management and competitive pricing. Taiway's products come with outstanding reputation from domestic to overseas; especially we are certified by ISO 9001, ISO 14001 and IECQ QC 080000. Taiway will be strictly observed the quality standard and regulation safety in anytime and any areas.

We serve demands from various industries among the applications of telecommunication, medical equipments, computer peripheral & networking equipment, instrumentation and hand-held electronic device. We also offer customized design for any special items. Our R&D engineers are well-trained to provide you special configurations or compatible assemblies designed to fit your various needs.

公司沿革 / History





1976年:

泰瑋電子有限公司成立

1976 : Establishment of Taiway

1981年: 成立國際銷售部門

1981: Set up of International Sales Dept.

1983年:

成立測試實驗室

1983: Set up of Testing Laboratory

1989年:

公司規模擴大

1989: Moved to Chung Ho City Production Site

1989年:

榮獲ISO 9002 認證

1989: Certified with ISO 9002

1998年:

榮獲ISO 14001認證

1998: Certified with ISO 14001

• 1999年:

榮獲ISO 9001認證

1999: Certified with ISO 9001

2005年:

整合RoHS (限用有害物質指令)與ISO (國際標準組織)

2005: Integrated RoHS with ISO System

• 2006年:

IECQ QC080000(HSPM)的驗證 (有害物質管理標準認證)

2006: Implementation of IECQ QC 080000

2007年:遷移至新廠址

2007 : Moved to Current Prouction Site

公司簡介

泰瑋電子有限公司成立於1976年,是台灣主要的開關製造業者之一。 本公司的產品品質優良、管理嚴謹、且價格合理,在海內外聲譽卓著, 並榮獲ISO 9001, ISO 14001和IECO QC080000的國際認證,我們的 產品絕對符合國內及國際級的安全標準和條例。

我們的服務範圍很廣,包含有電傳視訊、醫療器材、電腦週邊設備、網路設備機器以及掌上型電子儀器,也提供客製開關設計的服務。本公司研發部門的工程師均訓練精良,能夠做出特殊結構或設計,迎合各種不同的需求。



遠景 / Prospect

Key Supplier to Whole World





























品質控制

泰瑋電子有限公司致力於高品質且專業的開關製造,並且對於產品品 質的提升與生產週程的進步不遺餘力。我們最重視顧客的滿意度,力 求提供最好的產品和最佳的服務,以達到顧客的需求。

身為榮獲ISO 9001認證的製造商·我們在每個裝配線都做到百分之百 的程序檢驗,以使完成品的缺點率降到最低。除此之外,我們對成品 的測試也採用更嚴格的品質標準(SPC),因此能將產品的瑕疵率降 到最低。

本公司的產品均符合國內外多項安全標準和規範。我們不只是一個製造商,除了注重產品安全品質以外,在產品製造的過程中,我們也重視對環境的保護。



Quality

TAIWAY is a quality-driven and professional switch manufacturer with a strong commitment to continuous improvement on our products, services and manufacturing processes. We bear in mind that customer's satisfaction is always first priority. We are dedicated to achieve and exceed our customers' requirements by providing best possible products and services.

To be an ISO 9001 certified manufacturer, we conduct 100% in-process inspection at each assembly line to minimize defect rate for finished products. In addition, we adopt higher quality standard (SPC) for end-product testing in order to manufacture the best quality products as we can.

Our Products are in compliance to national and international safety standards and regulations. As a switch manufacturer, we also focus on the environmental protection while we are producing reliable and safety products.







Use reusable materials to increase the recycling rate in order to minimize the environmental impact and maximize customers benefit by adding product values.



供應商 Suppliers

建立綠色供應鏈以達到限用物質

Eliminating forbidden substances via green purchasing



測試 Testing

購買XRF設備以檢測內含的重金 屬物質。

Analyze the heavy metals contained in materials by XRF equipment.





綠色商品

Green Products

加強員工了解國際法條及提高研 發部門的專業知識。

Improve all staffs' understanding of international laws and regulations; enhance the professional knowledge for the staffs of R&D department.





IECQ QC080000國際電子零件 品質評估有害物質管理標準認證

ECQ QC080000
nternational Green product

經由綠色(環保)的產品管理制 度不斷地改善產品,以符合消費 者對環境的要求。

Improve products continuously via green product management system to meet environmental requirement from customers.





產品認證

身為一個主要的開關製造業者、本公司最重視產品的品質。為了保持 泰瑋電子公司產品和服務的高標準,我們已經實行了一系列ISO國際標 準組織的流程·以確保產品能夠符合需求。再者·考慮到產品的安全 性,本公司在全部的產品出貨以前,都經過符合國際標準的嚴格評估 和測試,以確保產品的品質優良且符合環保。我們期盼,「泰瑋電 子」能成為顧客心中「品質」和「安全」的保證。



Approvals

Being a leading switch manufacturer, product quality is always the most important aspect to us. To maintain the highest standards for Taiway's product and service, we have implemented a set of ISO standard to ensure our product that is with customer's requirement.

Besides, all products have been evaluated and tested respectively by international standard regulations prior release to the markets and ensured that all products are environmental-friendly. We want the name of Taiway's products under quality and safety standard to the public as a role model in the switch territory.

Your reliable partner

"Dau Components has been sourcing switches from Taiway for nearly 15 years. We have been consistently pleased with Taiway's quality product, keen pricing and friendly service. Taiway's extensive and innovative range of switches has proved to be a mainstay within our business throughout this time and has provided both Dau Components and their customers with one-stop solutions to many diverse enquires. We look forward to working with Taiway as a Strategic Partner and a Key Supplier for many vears to come."

-- DAU Components Ltd, Paul M Harmer, Managing Director (UK distributor of Taiway)

"Taiway Electronics was our first partner in Taiwan. They have continuously offered us the highest quality product and customer service. The entire staff has always gone above and beyond to meet our needs and have always been gracious, open and honest hosts during our visits to Taiwan. They have proven to be a true business partner and have been a major contributor to our continued success".

-- Schuster Electronics, Wade Crise, Director of Int'l Marketing

"Since the beginning of our collaboration we have received form TAIWAY only TOP quality Products really WELL made. The sudden service and so accurate order processing with customer care strategy allows us to meet the requirements of the best Customers with success. Sure to receive this high level of service also in the future My company and myself say a big THANK YOU TAIWAY"

-- Electronic market pd s.r.l., Paolo Capovilla

"TAIWAY means: experience and competence, quality and competitiveness, service and punctuality. Elitalia staff is very pleased and happy to collaborate with YOU."

-- Elitalia s.r.l., Franco Giardinelli

競爭優勢

1. 可靠和環保的產品 2. 專業與快速的服務 3. 技術支援的團隊

4. 配合客製化的需求

Advantages

- 1. Reliable and Environmental-Friendly Products
- 2. Professional and Instantaneous Market Service
- 3. Highly Dedicated R&D and Technical Support Team
- 4. Flexible Custom-made Solution

